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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez

„Miért ihatatlan a tiszagyendai vezetékes víz? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt napokban a Jász-Nagykun-Szolnok megyei Tiszagyendán jártam, ahol a lakossá g
egy számukra komoly és bosszantó problémával keresett meg .

A településen rendszeresen és visszatérően korlátozzák az ivóvíz használatot a Tiszamenti
Regionális Vízmű Zrt. (továbbiakban: TRV Zrt.) részéről arra való hivatkozással, hogy a víz
nem felel meg a törvényi elő írásoknak. Egyrészről igen magas arzén tartalma van, másrészrő l,
szemmel láthatóan is a már nem ivóvíznek használt víz is olyan üledékanyagokka l
szennyezett, amelyek látványosan megjelennek a csapvízben. A korlátozás törvényi
szabályaival nincs semmilyen gond, hiszen ez a fogyasztók védelmében történik. Azonban
azzal annál több gond van, hogy ez rendszeresen és visszatér ően történik meg. Az ivóvíz
korlátozások miatt a lakosság rengeteg kényelmetlenséget kell hogy elszenvedjen, é s
közintézmények (óvoda) sem tud jól működni ezáltal .

A településen nem olyan régen volt fejlesztés, amely az ivóvíz minőségének javítására volt
hivatott, azonban a beépített sz űrő berendezés sem látja el megfelelően munkáját. A település
vezetése a víziközmű szolgáltató TRV Zrt . irányába eljuttatott kérése – szűrőcsere
végrehajtása – sem került végrehajtásra, így továbbra is megoldatlan a probléma . A település
honlapját áttekintve egymást érik a vezetékes ivóvíz korlátozásról szóló közlemények ,
amelyek mutatják, hogy komoly gond van az ivóvíz rendszerrel a településen .



A jövőbeli megoldás érdekében az alábbi kérdéseket tartom szükségesnek tisztázni a
tiszagyendai ivóvíz minőség vonatkozásában.

Tisztelettel kérem továbbá Tisztelt Miniszter Urat, hogy ne általánosságban írjon a z
országban lezajlott ivóvízminőség javító programokról, hanem fókuszáljon a tiszagyenda i
projektre, az abból eredő hiányosságokra és következményeire .

Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

– Mi okozza, hogy rendszeresen és visszatérően korlátozni kell az ivóvíz
szolgáltatást Tiszagyendán ?

– Volt-e fejlesztés, amely az ivóvíz minőségének szűrésére irányult? Ha igen, az
miként valósult meg milyen forrásból és összegben ?

– Vizsgálták-e a Tiszagyendán megvalósult víziközműben egyáltalán, hogy a
fejlesztés során kialakításra került-e olyan technológia, amely a víz sz űrését
lehetővé teszi?

– Kérte-e a Minisztérium segítségét a település az elmúlt id őszakban ?

- Miként lehetne megoldani azt, hogy megfelelő minőségű vezetékes ivóvizet
kaphassanak a lakosok Tiszagyendán ?

– Vizsgálta-e a Minisztérium a Tiszagyendán megvalósított ivóvízmin őség javító
beruházás szabályszerűségét?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . június 29 .

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
Jobbik
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